

PROSPEK JANGKA PANJANG KEKAL POSITIF, KATA TOP GLOVE

16 March 2023 / 12:03



KUALA LUMPUR: Top Glove Corp Bhd terus mengambil pandangan jangka panjang mengenai prospek industri, yang dikatakan kekal menjanjikan walaupun situasi lebih bekalan berterusan yang telah menjejaskan pendapatan pengeluar sarung tangan.

“Kami tidak berada di bawah ilusi dan kekal sedar bahawa pasaran akan terus mengimbangi dalam tempoh terdekat.

“Namun begitu, kami percaya industri sarung tangan akan pulih dalam masa terdekat kerana asasnya kekal teguh dan tidak berubah,” kata pengarah urusan Lim Cheong Guan (gambar) dalam satu kenyataan.

Ini berlaku apabila Top Glove mengumumkan prestasi suku tahunan terbarunya, yang menghasilkan kerugian bersih RM164.67 juta, mewakili kerugian sesaham 2.06 sen.

Hasil bagi suku kedua berakhir 28 Feb 2023, adalah RM618.01 juta, kurang daripada separuh hasil RM1.48 bilion yang dicatatkan pada suku yang sama tahun lepas.

Prestasi terkini menjadikan kerugian bersih 1HFY23 Top Glove kepada RM332.9 juta pada hasil RM1.25 bilion, yang dibandingkan dengan keuntungan bersih RM273.27 juta dan hasil RM3.09 bilion pada 1HFY22.

Top Glove terus mengharungi masalah yang melanda industri sarung tangan kerana lebih inventori pelanggan membawa kepada aktiviti penyahstock dan pesanan jualan yang lebih lembut.

Pembuat sarung tangan berkata keadaan itu diburukkan lagi oleh situasi lebih bekalan sarung

tangan dan kekurangan keperluan mendesak pelanggan untuk membuat pesanan memandangkan masa penghantaran yang lebih singkat menyebabkan penggunaan pengeluar yang lebih rendah.

Kos pengeluaran juga telah meningkat, yang mana kumpulan itu berkata ia tidak dapat berkongsi kepada pelanggan berikutan harga jualan purata (ASP) yang menyederhana.

Bagaimanapun, Lim berkata keputusan kewangan tidak mewakili potensi sebenar syarikat atau industri.

“Ini adalah fasa sementara yang perlu kita hadapi selepas dua tahun permintaan sarung tangan yang didorong oleh pandemik yang tinggi.

“Untuk mengurangkan kesan halangan yang dihadapi, kami terus melaksanakan inisiatif peningkatan kecekapan dan pemuliharaan tunai yang bertujuan untuk memacu pemulihan dan meningkatkan keuntungan kami, sambil meningkatkan ASP untuk mengimbangi peningkatan kos”, kata Lim.

Lim mengesahkan bahawa paras inventori sarung tangan pelanggan semakin hampir kepada normal dan jualan telah mula meningkat, walaupun tidak semua pesanan akan terbukti boleh dilaksanakan kerana titik harga yang lebih rendah.

Menurutnya, industri telah mula menyemak semula harga jualan dari Februari 2023, kerana ia berdepan dengan kerugian dan kos yang meningkat.

Berita Kini

Link: <https://beritakini.biz/prospek-jangka-panjang-kekal-positif-kata-top-glove/>